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Březen za kamna vlezem, praví stará pranostika. Tato skutečnost 
ovšem nemá podstatný vliv na chod města a městského úřadu. Od 
posledního vydání Libčických novin se mnohé událo. Únorové zastu-
pitelstvo města schválilo strategický plán, který se tak stává důleži-
tým dokumentem rozvoje města. Po dvou letech naše práce se strate-
gickými dokumenty nekončí, ale začíná fáze realizace akčního plánu. 
Naše úsilí ve věci přípravy dokumentu strategie rozvoje města bylo 
završeno konferencí na dané téma, jež proběhla za účasti veřejnosti  
v kulturním domě. Rád bych poděkoval  veřejnosti i všem zastupi-
telům, kteří se této časově náročné činnosti věnovali. S tím souvisí 
zpráva, že do konce února byla zpracována studie demografického 
vývoje města Libčice nad Vltavou. Tato studie je důležitá pro sta-
novení budoucích kroků města v souvislosti s developerskou činností  
v nejbližších letech, tj. jaká by měla být kapacita základní a mateřské 
školy atp.
Zastupitelstvo osmi hlasy z patnácti rovněž schválilo rozpočto-
vé opatření č.1/2019, s příjmovou a výdajovou částí ve výši Kč  
80 294 200, včetně zapojení zůstatku roku 2018, jehož podstatnou 
částí jsou investice města, které jsou součástí strategického plánu.
Dobrou zprávou pro město je, že zastupitelstvo města schválilo po-
řízení nového územního plánu, což je výzvou pro majitele pozem-
ků, kteří mohou podat návrhy na změny v územním plánu do 15. 3. 
2019. Stávající plán se svými šesti změnami byl již dost nepřehledný 
a obsahoval informace zastaralé a chybné.
Všichni se jistě těšíme na realizaci sociálně zdravotnického zařízení v 
Libčicích nad Vltavou, a tak další zajímavou zprávou, která zazněla 
v posledním jednání zastupitelstva, je sdělení RHG Roztoky zastou-
pené PhDr. Matouškem, ve kterém se říká:
„V současné době jsme doplnili všechny podklady k územnímu řízení 
a čekáme na rozhodnutí.  Nejvíce nás zdrželo stanovisko střediskové 
obce Černošice, kdy jsme v dubnu podali žádost a v prosinci obdrželi 
odpověď. Po nabytí účinnosti územního rozhodnutí budeme pokra-
čovat na zpracování podkladů ke stavebnímu povolení a prováděcí 
dokumentace. Po nabytí  účinnosti  stavebního povolení lze provést 
výběr stavební firmy a zahájit stavební práce.“
Vážení občané,  přeji vám hezké jarní dny a držte nám palce, aby-
chom výše uvedené úkoly úspěšně zvládli. Děkujeme za důvěru.

Ing. Pavel Bartoš, MBA

KULTURNÍ KALENDÁŘ 
 7.3. 20:00 Film V říši divů Kotelna
 8.3. 20:00 Film Darling Kotelna
 9.3. 17:00 Film Za králem trollů Kotelna
 9.3.  20:00 Film Povídky ze Stockholmu Kotelna
 9.3. 19:00 MDŽ večírek Plovárna
 16.3. 19:00 Rumtorádi Plovárna
 23.3. 20:00 Městský ples KDL

Ukliďme Libčice
V rámci celostátní akce Ukliďme Česko

si uklidíme naše město, a to:

8. dubna 2019 od 10:00
Sraz účastníků je před městským úřadem,

kde obdrží pracovní rukavice a pytle na odpady.

Závěr - společné opékání buřtů na náplavce.
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0 6. 3. Oslavíme MDŽ
13. 3. Ruční práce
20. 3. Odpoledne s harmonikou - dle dohody
27. 3. Procvičování paměti

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v roce 2019

SOBOTA
 
 9. března
 13. dubna
 11. května
 8. června
 10. srpna
 14. září
 12. října
 9. listopadu

Kontejnery budou v době od 8:00 do 12:00 umístěny na 
obvyklých místech.

Crowther, K.: Návštěva malé smrti, Baobab 2013
Gustin, Y.: Ilustrované včelařství. Nepostradatelná rodinná 
      příručka pro odvážné včelaře, Edice Kraj 2010
Kinney, J.: Malý poseroutka. Radosti zimy, CooBoo 2018 
Lasocki, W.: Medvěd Wojtek od Monte Cassina, Baobab 2016
Mourlevat, J.-C.: Řeka, která teče pozpátku, Baobab 2000
Sempé J. J.: Marcelín Pivoňka, Baobab 2018
Šalamov, V.: Kolymské povídky, GplusG 2011
Towles, A.: Pravidla zdvořilosti, Vyšehrad 2017 
                                                                                                      Šárka Sekerová
Omlouváme se čtenářům, že nelze hledat v online katalogu, je to 
z důvodů ochrany osobních údajů. Řešíme nákup nového knihov-
nického programu, kde by již mělo vše fungovat v pořádku.

ZPRACOVÁNÍ 
NOVÉHO ÚZEMNÍHO PLÁNU
Zastupitelstvo města na svém 3. jednání, konaném 
dne 6. 2. 2019, rozhodlo o pořízení nového územní-
ho plánu s tímto usnesením:
„Zastupitelstvo města schvaluje pořízení nového 
územního plánu sídelního útvaru (ÚPnSÚ) Libčice 
nad Vltavou v souladu s § 6 odst. 5 písm. a) zákona  
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu (stavební zákon), v platném znění, z vlastního 
podnětu podle § 44 písm. a) stavebního zákona.
Zastupitelstvo města pověřuje starostu města Ing. Pavla 
Bartoše k tomu, aby spolupracoval s pořizovatelem no-
vého územního plánu ÚPnSÚ Libčice nad Vltavou jako 
„určený zastupitel“ ve smyslu stavebního zákona“.
Majitelé pozemků, kteří ještě nepodali žádost  
o případnou změnu využití svých pozemků, mo-
hou své žádosti podávat na podatelnu města do 
15. 3. 2019.

Ing. Roman Dědič, tajemník

BIO POPELNICE
Zájemci o přidělení bio popelnice si mohou podat žádost nejen 
u pana Čermáka na správě majetku, ale i v podatelně MěÚ.
Upozorňujeme na to, že na jedno číslo popisné bude přidělena 
pouze jedna bio popelnice.
Nalepení známek proběhne v pátek 22. března 2019 v dopoled-
ních hodinách pracovníky správy majetku. V tento den je třeba 
umístit popelnice před domy. Nebude-li popelnice označena touto 
známkou, svozová firma odvoz bio odpadu neprovede. Potom je 
nutné odpad likvidovat na vlastní náklady.

Jaroslav Čermák, správa majetku
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O PENÍZE JDE AŽ V PRVNÍ ŘADĚ
Finanční výbor je jedním z orgánů města, jejichž zřízení ukládá zákon 
o obcích. Pojďme si jeho funkci a činnost trochu představit. Litera zá-
kona praví, že výbory města jsou poradními, iniciativními a kontrol-
ními orgány zastupitelstva: „Finanční výbor kontroluje hospodaření 
s majetkem a finančními prostředky obce a plní úkoly, jimiž jej pově-
řilo zastupitelstvo obce.“ Tolik tedy zákon a nyní se pojďme podívat, 
jak vypadá libčická praxe.
Aktuální finanční výbor byl ustaven na prvním jednání nového zastu-
pitelstva 31. října 2018. Má celkem pět členů - zástupců všech zvole-
ných spolků a stran – dva za Liběhrad a po jednom za LOS, TOP 09 
a ODS. Od svého zřízení se výbor sešel dvakrát, z každého jednání je 
pořízen zápis, který se po projednání v zastupitelstvu zveřejňuje na 
webových stránkách města v sekci Komise a výbory. 
Ještě v závěru loňského roku výbor stihl provést kontroly nakládání s 
veřejnými prostředky ve všech libčických školách a mohl s potěšením 
konstatovat, že základní, mateřská i umělecká škola s veřejnými peně-
zi zachází účelně, efektivně a hospodárně. V prosinci projednal pro-
vozní rozpočet města na rok 2019 a příslušná rozpočtová opatření.
Na letošní rok si finanční výbor stanovil plán práce, který byl schválen 
na únorovém jednání zastupitelstva. Kromě každoročních kontrol ve 
školách spočívá jeho činnost zejména v kontrolách plnění rozpočtu 
města, projednání účetní závěrky a závěrečného účtu, projednání 
všech rozpočtových opatření v průběhu roku a zejména projednání 
rozpočtu města na následující rok. Mimo tyto rutinní činnosti se  
v letošním roce zaměří také na hospodaření s bytovým fondem města 
a na to, jak sportovní kluby nakládají s přijatými dotacemi. Podrobný 
plán práce výboru, včetně harmonogramu, je k dispozici rovněž na 
internetové stránce města.
Na závěr snad ještě pár osobních postřehů. Práce finančního výboru 
je zejména ve čtvrtém čtvrtletí starého a v prvním čtvrtletí nového 
roku velmi intenzivní. Moji kolegové z výboru a já trávíme značnou 
část svého volného času studováním podkladů, přípravou na jedná-
ní výboru a zastupitelstva, komunikací a slaďováním časových mož-
ností, aktivní účastí na jednáních a kontrolách, hlídáním termínů a 
vyřizováním nezbytné administrativy. Je to práce leckdy únavná, ale 
bezpochyby potřebná a žádoucí. Držte nám palce!

Zuzana Bělohradská
předsedkyně finančního výboru

SETKÁNÍ SE STAROSTOU A MÍSTOSTAROSTOU
Srdečně zveme na setkání se 

starostou 

PAVLEM 
BARTOŠEM 

a místostarostou 

VÍTEM 
PENÍŽKEM, 

které se uskuteční:
25. března 2019 v 17:00 v obřadní síni.

Hlavním tématem diskuse bude 
rozvoj města v roce 2019.

KONTROLNÍ VÝBOR 
Pracuji pro město Libčice nad Vltavou jako zastupitel, radní a též jako 
předseda kontrolního výboru. Chtěl bych vám tímto článkem vysvět-
lit, jak kontrolní výbor pracuje, jaká má pravidla a řád. 
Kontrolní výbor je zřízen jako iniciativní a kontrolní orgán zastupi-
telstva města na základě § 117 zák. č.128/2000 Sb., o obcích, v plat-
ném znění. Předmět činností kontrolního výboru upravuje § 119, 
odst. 3 zákona o obcích. 
Kontrolní výbor kontroluje plnění usnesení zastupitelstva města  
a rady města, kontroluje dodržování právních předpisů ostatních 
výborů a plní další kontrolní úkoly, jimiž jej pověřilo zastupitelstvo 
města. 
Kontrolní výbor se schází vždy před zasedáním zastupitelstva města 
a podle potřeby v návaznosti na svěřený úkol zastupitelstvem města. 
Z každého zasedání kontrolního výboru je vytvořen zápis, který si 
občané města mohou dohledat na webových stránkách města v sekci 
Komise a výbory. Pevně věřím, že svou práci pro město jak já, tak 
moji kolegové z kontrolního výboru, budeme plnit svědomitě a řád-
ně. 

Lukáš Reichel,
předseda kontrolního výboru 

NOVÁ VÝSTAVBA V NAŠEM MĚSTĚ
Jak vyplývá z všemožných průzkumů, libčická veřejnost si vždy přála  
a přeje mít malé a klidné město. Tato skutečnost se promítla i do vize 
Libčic nad Vltavou, vyplývající ze strategického plánu. Být malým a klid-
ným městem na severozápadním okraji Prahy, vzdušnou čarou 6 km od 
katastrální hranice hlavního města, je věru nadlidský úkol. Developeři 
operující v Praze se potýkají s řadou problémů a hledají nové příležitosti. 
Libčice nad Vltavou po řadu let byly na okraji zájmu stavebních develo-
perů. Nyní, kdy ceny pražských bytů závratně rostou (ceny bytů a nájmů 
rostou dvakrát rychleji než mzdy) a je velký nedostatek pozemků k vý-
stavbě, developeři přicházejí i do dosud opomíjených Libčic.
Za posledních dvanáct let byly v našem městě zkolaudovány pouhé tři 
bytové domy a cca 50 rodinných domů. Takové tempo výstavby bylo 
snadno z pohledu města udržitelné. Jaká je ale situace na počátku roku 
2019? Začnu stavebními parcelami. V prostoru nad koupalištěm začne 
brzy zasíťování cca 30 parcel. V lokalitě Chýnov uvažuje soukromý in-
vestor o zasíťování asi 30 parcel. V prostoru nad ulicí Ve Staré Cihelně by 
mohlo vzniknout cca 10 stavebních parcel. Pozemků k zástavbě je více, 
ale majitelé se zatím zřetelně nevyslovili.
Co se týká stavby bytových domů v lokalitě Na pusté vinici, soukromý 
investor uvažuje v horizontu pěti let o výstavbě asi 200 bytů ve čtyřech 
etapách. Přičemž 1. etapa by měla začít již v letošním roce a předpokládá 
se výstavba cca 40 bytů. V Letkách předpokládáme dvě významné sta-
vební aktivity. První je možnost vzniku asi 30 bytů na Leteckém náměstí, 
v prostoru zvaném Učňák. Druhou možností je vznik bytového domu  
v prostoru bývalé letecké samoobsluhy cestou k vlakové zastávce. V Lib-
čicích je pak ve hře vznik bytového domu v ulici Hřbitovní. V prostoru 
šroubárny soukromý investor zvažuje vznik bytového komplexu. Jiný 
soukromý investor představil možnost vybudování bytového komplexu 
v prostoru kulturního domu. Počet bytů v posledně jmenovaných pro-
jektech zatím neznáme.
Tato na naše libčické poměry nebývalá stavební aktivita bude mít i své 
demografické dopady. Zejména tedy z těchto důvodů jsme přistoupili  
k vypracování strategického plánu města a v letošním roce zahájíme tvor-
bu nového územního plánu. Město musí zvládnout vyjednávání s deve-
lopery, jak do rozsahu výstavby, tak do výše benefitů městu. V souvis-
losti s růstem počtu obyvatel bude potřeba zajistit potřebnou kapacitu 
školských zařízení, sociální a zdravotní péči, parkování vozidel a napojení 
na technickou infrastrukturu, tj. voda, kanalizace, plyn, veřejné osvětlení, 
chodníky a silnice. To je jistě nejenom pro developery, ale i pro město 
velké sousto, které musíme zvládnout.

Ing. Pavel Bartoš, MBA
starosta
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HOTOVO! A CO DÁL? 
Únor byl zásadním měsícem projektu. Na jednání zastupitelstva města 
ve středu 6. února byly oba strategické dokumenty přijaty a v pondělí 
navečer 18. února proběhla závěrečná konference s rekapitulací celého 
projektu. 
Tento den také starosta města Ing. Pavel Bartoš, MBA oficiálně převzal 
strategický plán rozvoje města od zástupce zhotovitele firmy AQE a.s.  
a urbanistickou studii města od zhotovitele Ing. arch. Ondřeje Bartůška. 
Dílo je předáno, zbývá dokončit administrativní záležitosti dotace a vy-
kročit.
Více než rok s přispěním zhruba 60 aktivních občanů se tvořil plán rozvo-
je města. Realizovali jsme celkem 4 průzkumy mezi obyvatelstvem. Ově-
řovali jsme celkovou spokojenost s životem ve městě, postoje k rozvoji 
cestovního ruchu a zjišťovaly se názory občanů na vizi města. Detailním 
zkoumáním současného stavu města a průzkumem mezi obyvatelstvem 
jsme získali jasné signály a argumenty pro návrh konkrétních projektů. 
Výstupy jsme konzultovali s odborníky. Získali jsme potřebné informace 
a postupně vznikala představa co dál. 
Po konferenci jsme se rozcházeli s dobrým pocitem, bylo vykonáno hod-
ně práce. Výsledek možná nemusí pro někoho být ideální - rozhodně se 

však o aktuálních tématech hodně mluvilo. To je první krok pro skuteč-
nou realizaci. Právě širokou diskuzí vzniká konkrétní představa projektu. 
Dnes je již zřejmé, že se nám podařilo naplnit základní požadavek dota-
ce, a to maximální zapojení veřejnosti. A přes názorové rozdíly a údaj-
nou nevraživost mezi pozicí a opozicí musím poukázat na to, že během 
zpracování obou dokumentů nikdy nedošlo ke konfliktním situacím. 
Naopak. Ochota některých kolegů opakovaně procházet desítky stránek 
dokumentů si zaslouží ocenění. 
A co nás čeká dál? Práce, mnoho práce. Akční plán 2019 - 2020 obsa-
huje 37 projektů, na kterých je třeba začít pracovat. Další jsou obsaženy 
v databázi projektů (zásobník). Je třeba podotknout, že akční plán není 
statickým dokumentem, musí se každoročně aktualizovat. Libčice čeká 
v následujících pěti až deseti letech nárůst bytové výstavby. A nejedná 
se pouze o projekt společnosti Skanska Reality. Z tohoto důvodu byla 
zpracována demografická prognóza. Ta nám dává přibližnou odpověď na 
to, kdy bude třeba zvýšit kapacitu MŠ, ZŠ. 
Detaily vám představíme v dalším vydání novin. 
Přeji vám krásné nadcházející jaro!

Mgr. Kateřina Hrachovcová
koordinátor strategického plánování

SKRYTÉ FENOMÉNY A POTENCIÁLY MĚSTA
Třetí únorové pondělí večer bylo věnováno konferenci o budoucnosti města. Atmosféra vládla příjemná, účast byla vysoká. 
Občany osobně přivítal starosta města Ing. Pavel Bartoš, MBA a představil program večera a vysvětlil vizi města.
Současný stav města popsal v prvním bloku Ing. Pavel Franěk ze společnosti AQE a.s., která zpracovávala strategický plán rozvoje města Libčice nad-
Vltavou. Místostarosta doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. seznámil veřejnost s výsledky dotazníkového průzkumu.
Během přestávky si návštěvníci mohli prohlédnout výkresy návrhové a implementační části urbanistické studie a plánované bytové projekty.
Druhý blok konference byl věnován návrhové části a byly představeny zásadní plánované projekty, které obsahuje akční plán 2019 - 2020. Konference 
trvala téměř čtyři hodiny a poslední hodina byla věnována diskuzi. 



MASOPUST SE NÁM VYDAŘIL
Téměř jarní počasí nám letos i přes ranní mlhu opravdu přálo. Bylo to vidět 
na veselých tvářích průvodu i na masopustní veselici v areálu TJ Sokol. 
K všeobecnému veselí přispěla i hojnost opravdu kreativních dětských 
i dospělých masek, zabijačkové dobroty vyhlášeného řeznictví „pánů  
z Kohoutova“, stánky s lákadly všeho druhu, přetékající sladkým cukrovím, 
perníky, čokoládou, oříšky, koláči a trdlem i neodmyslitelnou cukrovou va-
tou. A pro milovníky slané chuti byly k dispozici langoše, bramborové spi-
rály i voňavé pečené slovenské sýry a křupavé slané tyčinky, či spíše tyče. 
Zabijačkovou polévku nalévaly Kačka a Verča Novákovy a snad i proto 
polévka všem chutnala opravdu výjimečně. Kapela pana Dvořáka z Kralup 
v dechovkovém složení dala celé akci správný říz jak při průvodu městem, 
tak i při dalších hudebních vstupech. Dobrou náladu šířil mezi masopust-
níky dobrosrdečný a roztomile nemotorný medvěd Rohlíček.
Kdo se nabažil jídla i pití, mohl si vybrat krásné rukodělné výrob-
ky ve stáncích s kovanými šperky, dřevěnými hračkami, kera-
mikou nebo stáncích naší základní školy, ve kterých před-
vedly svoji dovednost libčické děti. Kdo chtěl, mohl snít 
o létání s pestrobrevnými balónky, anebo sledovat, jak 
mizí v modrém nekonečnu. Kdo chtěl, mohl spálit 
pár kalorií při jízdě na ponících z cirkusu Kopec-
kých nebo při skákání na nafukovacím hradě.
Bohatý program nabídl avantgardní hudeb-
ní vystoupení skupiny KEBAB ze základ-
ní umělecké školy pod vedením Jardy 
Hejnice, exotický „Pozdrav z Ria“ v 
podání Ernesta Beltrana a jeho dce-
ry Luny, interaktivní divadlo PEL-
-MEL Magdy Frýbortové a Pavla 
Jánského z Řeže, nádherné kos-
týmní představení souboru MA-
RIANE Jany Kastnerové tentokrát  
z doby Napoleona Bonaparte 
nebo rozpustilé masopustní 
písničky Řež-Bendu z Řeže. 
Všechny diváky nadchli mladí 

parkouristi z TJ Sokol, kteří pod dohledem Hannah Bartíkové doslova lé-
tali vzduchem při předvádění svých akrobatických skoků. V soutěži masek 
zvítězili na základě potleskového hlasování a odborné poroty mezi dětmi 
„Zombíci“ a mezi dospělými „Večerka“. Výhra v podobě nádherných dortů 
za to opravdu stála, zejména dort cukrárny od Čiperů, která k nám dojíždí 
až z Plzně. Sladké odměny obdrželi všichni zúčastnění, mohli si vybrat i 
množství dárků věnovaných stánkaři.
Masopust vrcholil již tradiční soutěží pětičlenných štafet v pojídání vyni-
kajících koblih pekařství U Hrdinů z Kralup. Tentokrát sedm týmů bojova-
lo o masopustní dort a jak jinak - o krabici koblih. Do poslední chvíle vedl 
tým stánkařů (někteří byli od marmelády skoro k nepoznání), v poslední 
chvíli na sebe ovšem strhl vítězství tým z Libčic „Marmeládky“. 

Na závěr zbývá poděkovat městu Libčice za finanční 
příspěvek, TJ Sokol za poskytnutí areálu a organi-

zační pomoc, hasičům za to, že po celou dobu 
dbali o naši bezpečnost a postavili útulné 

stany, zvukaři Jakubu Novákovi za to, že 
jsme slyšeli, všem účinkujícím za skvělé 

a strhující výkony, v neposlední řadě 
děkuji své kreativní inspirátorce Kač-

ce Novákové a samozřejmě i vám 
všem, kteří jste se přišli společně 

pobavit.
Věřím, že 13. Libčický ma-

sopust přinesl všem radost a 
uspokojení z času stráveného 
mezi přáteli i při nabízených 

atrakcích. A už se můžeme 
těšit na ten příští, již čtr-
náctý.

Za organizátory                                                                                       
Evžen Novák
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NÁMĚSTÍ U NÁS (i jinde)
V poslední době se na radnici i ve veřejnosti diskutuje o úpravě někte-
rých prostranství, která by mohla být náměstím našeho města. Dokonce 
vedení města nedávno vykoupilo dva domy, aby se po jejich eventuálním 
zbourání vytvořil důstojný centrální prostor. Faktem je, že Libčice, ale ani 
Letky nebo Chýnov, skutečné náměstí nemají.
Pokud se rozhlédneme po okolních obcích, je, nebo byla situace velmi 
podobná. Roztoky neměly náměstí a bylo před časem po velkých disku-
sích a s velkými náklady zřízeno. Výsledek není špatný, zejména proto, 
že náměstí je využíváno jako tržiště a tedy „žije“. S vytížeností a smys-
lem zdejšího hotelu už je to slabší. Rovněž Kralupy se nevyhnuly diskusi  
o náměstí, které tu bývalo spíše parkovištěm. Po dramatickém bourání 
bývalého pivovaru mají Kralupy dnes místo náměstí jen otevřený prostor, 
který čeká na další úpravy a zejména životaschopné využití. Dnes působí 
spíše jako průchod k nádraží.
V menších obcích v našem okolí není pravé náměstí ve Velkých Přílepech, 
kde je tento prostor jen autobusovou zastávkou. Skutečná náměstí nejsou 
například ani v Horoměřicích, Kněževsi, Středoklukách či Tuchoměři-
cích. Tam, kde náměstí nevznikla historicky jako prostor kolem kostela, 
eventuálně později kolem obecního úřadu, převzala vládu automobilová 
doprava, která vygenerovala jen křižovatky, maximálně parkoviště.
I v Libčicích je tomu tak. Současné úvahy a i návrhy architektů směřují 
do čtyř míst, která jsou dnes právě spíše křižovatkami než náměstími. Jde 
o centrální křižovatku u městského úřadu, křižovatku v Chýnově (pod 
statkem Rousových), zatáčku u pomníku v Letkách a křižovatku u kato-
lického kostela, která teď nově slouží navíc jako „točna“ autobusu.
Právě toto poslední místo je dokladem, že úvahy o vytvoření náměstí není 
v naší obci ničím novým. V roce 1947 se v místní kronice psalo: „Ježto 
okresní národní výbor uznal dům čp. 25 v Libčicích nad Vltavou za neoby-
vatelný, byl tento dům koupen místním národním výborem od majitelky paní 
Konfinové za 10 000 Kčs. Poněvadž dům hrozil zřícením, byl zbourán. Tím 
se získalo potřebné prostranství před římskokatolickým kostelem, kde je počí-
táno se zřízením náměstí“.
Co k tomu dodat? Jen snad to, že dodnes, po více než sedmdesáti letech, 
zde opravdové náměstí není. Doufám, že až po letech najde občan Libčic 
zapálený pro historii tento můj článek, nebude konstatovat, že se opět nic 
nezměnilo a jediným náměstím v obci zůstane Náměstí Svobody, které 
není náměstím, ale parkem. 

PhDr. Petr Schönfeld
zastupitel za LOS Pohled z věže evangelického kostela.                                                               Foto: Hannah Bartíková

Milí příznivci farmářského trhu, 
koncem března, 

přesněji v sobotu 30. března 2019, 
vás letos poprvé přivítáme 

v areálu šroubárny na farmářském trhu. 
Stejně jako v loňském roce 

budeme udržovat dvoutýdenní interval 
tzn. do prázdnin se trhy uskuteční 

každou lichou sobotu.

Termíny: 
30. března

13. a 27. dubna
11. a 25. května
8. a 22. červnaPetra Pelešková a Jana Márová

Libčický občanský spolek LOS

FARMÁŘSKÉ 
TRHY

AREÁL ŠROUBÁREN

9:00-12:00
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Z MĚSTA ZMIZELO NĚKOLIK VRAKŮ AUT. VÝBORNĚ!
Poslání článku do novin
Do červnových Libčických novin v loňském roce jsem ještě jako občan 
města poslal svůj článek věnující se problematice parkování na Sahaře  
a trvale odstavených a nikým neužívaných aut různě po městě. Tížila mne 
skutečnost, že na jedné straně se opakovaně v rámci veřejné diskuze řeší 
nedostatek parkovacích míst a na straně druhé narůstal počet aut, se který-
mi již jejich majitelé jen těžko plánovali nějakou další cestu. Koneckonců 
nechat někde po Libčicích odstavené vozidlo je pro majitele vraků levnější 
variantou, než se zajímat o jeho zpoplatněnou ekologickou likvidaci. 
K článku přibylo výstražné varování
Můj článek byl tehdy otištěn a bylo k němu přidáno výstražné úvodní 
varování. To prosím znělo takto: Při zachování pravidel tiskového zákona  
a slušnosti v této rubrice otiskneme názory občanů na dění v našem městě. Čte-
náře upozorňujeme na to, že publikované příspěvky nebudou vyjadřovat názor 
redakce novin ani rozhodnutí vedení města, ale že se bude vždy jednat o subjek-
tivní názor autora, za který si bude sám zodpovídat.
V tomto článku jsem vyjádřil svůj subjektivní názor, že u města zcela postrá-
dám jakoukoliv aktivní roli, která by jasně všem vlastníkům vraků naznačila, 
že svá auta nemohou odkládat na veřejných místech a zabírat tak parkovací 
stání vozidlům, které jsou skutečně využívána a splňují podmínky pro pro-
voz na pozemních komunikacích. 
Komentáře po uzávěrce 
Vedle mého článku vyšla reakce pana tajemníka Ing. Dědiče, v níž se uvádí, 
že s vraky je velmi obtížné nějak pohnout. 
Obsah mého článku, který byl znám šéfredaktorce, protože jsem jí článek 
adresoval, doputoval k panu tajemníkovi ještě před kompletací tiskových 
dat. A i přes to, že jsem článek posílal víceméně v den redakční uzávěrky, se 
k němu ještě stihla vytvořit reakce. Kdo čte noviny pozorně, nejspíš si všiml, 
že to není první případ podobného jevu a ilustruje to zvláštní fungování 
Libčických novin nekorespondující s jejich schváleným statutem. 
Pracujeme na řešení 
Každopádně s reakcí pana tajemníka na článek jsem se nemohl spokojit. 
Věc se výměnou komentářů nikam neposunula, a čím více jsem se zaměřil 
na vraky v okolí, tím více se jich objevovalo. Proto jsme se nad věcí potkali  
s panem tajemníkem a technikem správy majetku osobně. Ani po tomto 
jednání s oběma pány jsem rozhodně nenabyl přesvědčení, že by se věc 

mohla začít řešit. Pokračoval jsem proto v argumentaci, ať je především hle-
dána cesta k akci. Základní průzkum z jiných měst mi dokázal, že pro celou 
věc je rozhodující to, zda město přijme, nebo nepřijme aktivní roli.
Potěšilo mne proto, když jsem zjistil, že s postupem času i pan tajemník zau-
jímá roli, v níž by rád nějaký recept na vraky našel. Ve spolupráci s jím oslo-
veným vedením dopravního inspektorátu Policie ČR se mu podařilo recept 
nakonec objevit. A přesně tento okamžik byl spouštěčem dobré změny. 
Aktivní role města se vyplácí
Město začalo cítit oporu v legislativě a zaujalo v případu aktivní roli, v níž 
mu vraky přestaly být lhostejné a právě díky tomuto přístupu a aplikaci no-
vých metod z města v posledních týdnech zmizelo už několik vraků. Ně-
které dál odolávají, ale věřím, že započatý pozitivní trend pan tajemník již 
udrží. Za jeho angažovanost a vynalézavost v této věci jsem mu již ostatně 
poděkoval před ostatními zastupiteli na posledním zastupitelstvu. Potěšilo 
mne také, že on naopak přiznal velký díl z celé práce mé osobě. 
Opozice není sprosté slovo
Závěrem bych proto chtěl dodat, že naslouchat subjektivním názorům, kte-
ré jsou odlišné od názoru redakce novin a vedení města a nakonec dle nich  
i konat, je v řadě případů pro město jako celek velmi prospěšné. 
Byl bych rád, kdyby i v hlasováních zastupitelstva či rady města se k návr-
hům a podnětům opozice (LOS a ODS) začalo přistupovat tak, že nejsou 
všechny a priori špatné a jejich přijetí nebude projevem slabosti. Tato na-
konec dobrá věc s vraky je toho jedině důkazem. Lepší atmosféra, lepší vý-
sledek.                                                                               

Ing. Roman Šebl
zastupitel za Libčický občanský spolek LOS
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Ve čtvrtek 31. ledna 2019 proběhla veřejná prezentace projektu 
výstavby sportovní haly v Libčicích nad Vltavou. Cílem prezen-
tace bylo informovat veřejnost a všechny zainteresované subjekty  
v Libčicích o aktuálním stavu projektu. S ohledem na důležitost  
a náročnost sportovního projektu jsme uvítali, že se setkání zúčast-
nili nejen zastupitelé města, členové Sokola, ale i zástupci veřej-
nosti, a mohli jsme tak prodiskutovat různé pohledy a názory.
V následujících řádcích bych rád v kostce okomentoval hlavní 
body prezentace.
Aktuální stav
S ohledem na složitost podobných staveb je potřeba zmínit, že nás 
čeká ještě dlouhá cesta. V minulém roce byla zpracována studie 
obsahující potřebné podklady k věcné diskuzi s městem. V tomto 
roce pokračujeme v přípravě projektové dokumentace, konkrétně 
se vstupy pro územní řízení. Z pohledu celého projektu jsme stále 
poměrně na začátku a hlavní část dokumentace nás teprve čeká. Na 
základě stavebního projektu je pak možné žádat o granty a dotace. 
V ideálním případě letos dokončíme projektovou dokumentaci  
a v roce 2020 plánujeme poprvé žádat o dotaci na realizaci tohoto 
projektu.
Je hala potřeba?
Jako zcela zásadní zjištění z prezentace provažuji změnu posto-
je veřejnosti k možné výstavbě sportovní haly. Již se nebavíme  
o tom, zda je hala potřeba, ale diskuze se posunula do roviny hledá-
ní vhodného místa. Nedostatečná kapacita tělocvičny již omezuje 
všechny sportovce v Libčicích a je vůle tuto situaci změnit.
Kde halu postavit?
Alfou a omegou celé prezentace a následné diskuze se stalo umís-
tění haly. Za Sokol jsme uvedli argumenty, které nás vedou k my-
šlence vybudovat sportovní halu v areálu Sokola. Jedná se přede-
vším o následující body:
Prvním a důležitým argumentem je pozemek, který má Sokol  

k dispozici. Jiným vhodným pozemkem Sokol nedisponuje, a pro-
to ani nemá mandát a hlavně finance na zpracovávání studií pro 
jiné lokality.
Jako strategické rozhodnutí vnímáme propojení současné tělocvič-
ny a nové haly. Jde především o ekonomický a sportovní aspekt.
Ze sportovního hlediska nám dává největší smysl udržet celistvost 
halových sportů na jednom místě. Skvěle pak zafunguje doplnění 
menšího sálu (stávající tělocvičny) pro menší sporty a velké haly 
pro sporty vyžadující dostatečný prostor. I menší sporty taktéž 
využijí potenciálu haly při významných turnajích, soutěžích nebo 
závodech. Přemisťování nářadí a cvičebních pomůcek pak hraje 
zcela zásadní roli.
Neméně důležitá je i otázka ekonomická. Nedokážeme si zcela 
představit situaci, kdy město musí podporovat provoz stávajícího 
objektu Sokola a zároveň zajišťovat provoz nové multifunkční haly 
s nemalými ročními náklady. V rámci výstavby nové haly by se tak 
provedla kompletní rekonstrukce sportovního zázemí (šatny, so-
ciální zařízení atd.), které je aktuálně ve stavu, kdy si dříve nebo 
později, spíše dříve, vyžádá tak jako tak investice v řádu jednotek 
milionů korun.
Myšlenka indoor (zimních) sportů v areálu Sokola a outdoor (let-
ních) sportů v areálu koupaliště nám přijde vhodná a dává nám 
smysl.
Co chceme stavět?
Rádi bychom realizovali projekt multifunkční sportovní haly. Jsme 
si vědomi skutečnosti, že další sportovní zařízení v podobném roz-
sahu se v Libčicích v blízkém časovém horizontu stavět nebude, 
proto chceme postavit halu dostatečně velkou s adekvátním záze-
mím. Níže jsou uvedeny základní parametry:
Rozměry haly pro všechny halové sporty s ohledem na ekonomiku 
stavby. S hřištěm o rozměrech 20 x 40 m a světlou výškou stropu  
7 m je možné v hale provozovat všechny prostorově náročněj-

VÝSTAVBA SPORTOVNÍ HALY
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ší sporty jako je házená, sálová kopaná, basketbal nebo volejbal. 
U volejbalu je pro mezinárodní utkání předepsaná výška 12,5 m. 
Nicméně každý metr výšky znamená nemalé náklady, proto volíme 
kompromis s výhledem na užití tohoto sportu a potenciálu vrcho-
lových soutěží v Libčicích.
• 8 místností sloužících jako zázemí pro oddíly jak už v podobě 

šaten, nebo případných kluboven.
• Posilovna.
• Regenerační zařízení zahrnující saunu, masážní místnost, stude-

ný bazének a odpočívárnu.
• Užitný prostor pro uschování sportovních pomůcek a nářadí.
• Nezbytné technické zázemí – vytápění, vzduchotechnika atd.

Jak bude stavba vypadat?
V rámci prezentace jsme se snažili připravit konkrétní vizualiza-
ce pro lepší představu o celkové koncepci stavby. Důležité je zmí-
nit, že samotná hala bude cca 1,5 m zapuštěna do země. Budova 
svou výškou nepřesahuje okolní zástavbu. Hlavní vchod do areálu 
je plánován z ulice Bratrská (obnova původního schodiště), kde 
bude zřízen přístupový chodník. Samotné prostranství před halou 
zahrnuje stávající venkovní zahrádku hostince a vhodnou výsadbu 
zeleně v kombinaci s lavičkami. Do prostoru by bylo možné vhod-
ně umístit i malé mobilní pódium pro potřeby koncertů a jiných 
kulturních akcí. Jeden obrázek řekne více než 1 000 slov, proto při-
kládáme zmíněné vizualizace.                                                    Petr Česák
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Varhany v kostele sv. Bartoloměje v Libčicích nad Vltavou čeká oprava. A 
potřebují ji? A k čemu my potřebujeme varhany? 
Současné varhany, tak jak je známe dnes, byly po roce 1921 vystavěny 
pražským varhanářem Josefem Růžičkou. Jedná se o dvou manuálový ná-
stroj s pneumatickou trakturou. Vnitřek hracího stolu je však zcela napa-
den červotočem a zkušený varhanář dnes nevěřícně kroutí hlavou, že lze v 
současné době na tyto varhany ještě „alespoň nějak důstojně“ hrát. 
Možná se teď zamýšlíte, jestli se vás osud tohoto nástroje nějakým způso-
bem týká. Stává se vám, že když slyšíte určitou hudbu, chce se vám třeba 
tancovat, anebo je vám smutno? Přemýšlíte o svatbě a přijde vám svatba 
na úřadě méně osobní? Přijde vám pohřeb ve smuteční síni příliš depresiv-
ní? Chodí vaše dítě do místní ZUŠ a chtěli byste, aby se rozšířily koncertní 
aktivity i o prostory katolického kostela, případně aby se vaše dítě učilo 
hře na varhany? Jste věřící a chodíte do kostela? Jste historik? Nebo prostě 
jen cítíte, že kostel k obci patří a kostel bez varhan je jako člověk bez zubů? 
Jakkoli se může zdát, že dnešní stav varhan v našem katolickém kostele 
připomíná perpetuum mobile, a že tento stav, který trvá dvě desítky let, 
může trvat věčně, věřte, že hra na tento nástroj se stává čím dál tím větším 
dobrodružstvím. Kolegové varhaníci z Německa a Dánska, kde jsou zvyklí 
mít nástroje v perfektním pořádku (nejen v katedrálách, ale i v nejmenších 
kostelících), by na ty naše polofunkční, „věčně rozbité“, v opravu pouze 
doufající, jak je v Čechách zcela běžné, nehráli, a s díky by odmítli. Při 
liturgické hře vám jde především o důstojnost a pozvednutí duše k Bohu. 
Nástroj, kde červotoč prožral komponenty rozvodu traktury, po každém 
zapnutí motoru překvapí nějakou ze svých „rozmařilostí“ – třeba, že ne-
hraje spousta tónů, nebo že některé tóny hrají, i když už klávesu nedržíte, 
nebo že hraje tón (a všechny píšťaly daného tónu napříč všemi registry), i 
když se patřičné klávesy ani nedotknete… Takže z původní myšlenky sebe 
a ostatní věřící duchovně obohatit zbydou poněkud přízemní a pragma-
tické starosti, jak co kde mačkat a nemačkat, aby se neozývalo, co nemá, 
a doprovod proběhl co nejméně rušivě, případně tu a tam možná k něja-
kému rozjímání někoho přivedl. Jakkoli oduševněle hrající varhaník, na 
kůru ostatním neviditelný, předvádí adrenalinový zápas, a poté, co všech-
no „pochytá“, dohrává vyčerpán a s děkovnou modlitbou na rtech, že už 
je na konci písně…
V tuto chvíli se nejedná o potřebu opravy celých varhan, ale o rekonstrukci 
hracího stolu. I to je však velmi nákladné. Nabízí se několik možností - od-
litek současného mechanismu, dále předělání vnitřku hracího stroje ze sys-
tému trubiček vodících vzduch (pneumatická traktura) na elektromagnet, 
anebo dovoz podobného zachovalého hracího stroje ze zahraničí, k němuž 
by se pak přizpůsobilo vedení k píšťalám. Všechny varianty mají svá pro  
a proti, jedno mají společné – finanční stránku věci a vývoj v čase. Napří-
klad zachování Růžičkových varhan, tj. provedení odlitků, je možné jen do 
doby, než mechanismy červotoč zcela zlikviduje, tedy než se komponenty 
úplně rozpadnou a nebude co napodobovat. Tedy hraje se o čas, potažmo 
také za jak dlouho se nám podaří vybrat dostatečné množství peněz. 
Tímto bychom chtěli poděkovat městu, farnosti a spoustě jednotlivců, 
kteří již svými individuálními částkami přispěli, nebo finanční podporu 
přislíbili… 
A tímto také vybízíme vás ostatní. 
Podpořte, prosím, opravu libčických varhan svým darem. 
Číslo účtu je 172651125/0600, variabilní symbol 250.
Než přišel otec Bubeníček na konci roku 1999 do naší farnosti, hrálo se v 
katolickém kostele na malé harmonium umístěné vpředu před lavicemi. 
Sama pamatuji, že na něj hrávala paní Křivánková (evangelička, v kato-
lickém kostele zřejmě „hostovala“), nějaký čas párkrát do Libčic zavítala 
a zpěv při bohoslužbě doprovodila také letitá paní ředitelka místní ZUŠ 
paní Trojanová. Na varhany se totiž nehrálo od 60. let (po válce to byl 
údajně ještě p. Prošek) a nástroj přes 30 let chátral. V roce 2000, téměř 
ihned po svém příchodu do Libčic, oslovil nový pan farář varhanáře pana 
Válu s prosbou varhany opravit alespoň natolik, aby se jimi dalo doprová-
zet při bohoslužbě. 
Bylo mi asi 14 let, když jsem se za harmoniem ocitla já s kamarádkou Mar-
kétou Bidrmanovou (roz. Bartošovou), tenkrát jsme hrály ještě čtyřručně. 
O pár let později jsme se mohly přesunout na kůr k opraveným opravdo-
vým varhanám a rozeznít tak desítky let nehrající nástroj. Sice nikoliv v 

takovém rozsahu, v jakém byl původně vystavěn, ale i tak to byla pro nás 
naprosto výjimečná událost. 
Od té doby jsme několikrát nechali nástroj poopravit, abychom ho udrželi 
v hratelném stavu. Nyní vděčím Maice Novákové (roz. Urbánkové) za to, 
že se stala hybnou sílou v celém hledání řešení nového hracího stolu a v 
komunikaci s obcí a pražským diecézním organologem. To, jestli se červo-
točem napadené varhany opraví, záleží teď už jen především na penězích. 
V době vlády jedné strany nehrály, protože lidé nebyli svobodní. Dnes 
jsme. Nenechme je zase mlčet. 
Posilu po duchovní stránce, zklidnění, zamyšlení, odevzdání svých těžkos-
tí do vyšších míst potřebujeme, ať už si to uvědomujeme, nebo ne. Hudba, 
především ta duchovní, v dnešním zrychleném světě je proto neméně dů-
ležitá v životě člověka jako kdykoliv předtím. A bez varhan to prostě není 
ono.                                                         Markéta Zahradníčková (roz. Kaulichová)

POTŘEBUJÍ LIBČICE VARHANY? 

Foto: Hannah Bartíková
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OLYMPIÁDA V ČESKÉM JAZYCE
V úterý 28. ledna se konalo okresní kolo Olympiády v českém jazyce  
v Dolních Břežanech. Již podruhé na této soutěži reprezentovala velmi 
dobře naši školu Marie Pavlíková, žákyně osmé třídy. Poměřila své vědo-
mosti a jazykový cit s osmáky a deváťáky okresu Praha-západ. A nenašla 
přemožitele. Obhájila tak své loňské vítězství.
Za celou školu Marušce gratulujeme a přejeme hodně štěstí v dalším kole 
soutěže!

MASOPUST 
V pátek 15. 2. probíhal v naší škole masopustní projektový den.  Žáci na 
1. a 2. stupni si užili vyučování zaměřené na masopustní tradice, včetně 
tradičních masopustních kostýmů.

Masopustní karneval proběhl také ve školní družině. Děti si užily pro-
gram plný zábavy.
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Věžové koncovky patří k nejčastějším, ale i k nejobtížnějším. V několika 
následujících číslech LN si ukážeme hru věž a pěšec proti věži.  
Pozice: bílý – Ke8, Vg1, f7               černý – Kh7, Vd2
V pozici diagramu zjistíme, že tah 1. Kf7 – Vf2+ a následně 2. Ke6 – Ve2+ 
3. Kd6 – Ve2+ 4. Ke5 – Ve2+  nikam nevede, černý stále šachuje a bílý se 
nemůže vzdálit od pěšce. Problém vyřeší „postavení mostu“: a to je úkol 
pro vás.

ŠACHOVÝ KOUTEK

Výsledky B mužstva – Regionální přebor:
TJ Kralupy C - ŠK Liběhrad B 2 – 6
ŠK LIběhrad B - ŠK Zlonice 4,5 – 3,5
ŠK Kladno B - ŠK Liběhrad B 4,5 – 3,5
ŠK Liběhrad B - S. Buštěhrad A 2 – 6
ŠK Nova Kladno - ŠK Liběhrad B 5,5 – 2,5
ŠK Liběhrad B  - TJ Hostivice B 4 - 4                    Vladislav Tyban

PŘEROD NA PRAKTIKANTA
Je mi 13 let. Chodím do oddílu Upírci. Na začátku tohoto 
roku nám dal náš vedoucí Jirka „nůž na krk“ a na výběr, zda 
v oddílu zůstaneme a budeme praktikanti, nebo jestli oddíl 
opustíme. Samozřejmě jsem zůstal. Po tomto rozhodnutí 
jsme hned začali s přípravami. Pomáhali jsme na schůzkách  
a na výpravách jiných oddílů. Dokonce jsme si sami napláno-
vali a uskutečnili výpravu na Sněžku a plánujeme ji zorgani-
zovat i pro mladší oddíly. I přes naši nezkušenost s organizací 
výprav dopadla ta naše úspěšně a nikdo nezemřel, ani se ne-
ztratil. 
Na začátku každé schůzky se připravujeme na praktikantství. 
Říkáme si, co bychom měli dělat v různých situacích, a také 
si některé situace prakticky předvádíme. V průběhu schůzky 
si pak obvykle zahrajeme pár her použitelných i na výpravách  
a letních či zimních táborech. Už se moc těším na červencový 
letní tábor do Stěžova v roce 2020, to mi bude už 15 a budu 
poprvé praktikantem!                                                            Jiří Štros
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PLAVALI JSME V HOŘOVICÍCH
26. ledna 2019 přijeli všestranní plavci ze Sokola Libčice do Hořovic na 
župní přebor v plavání. Již v minulém roce jsme nejednou viděli naše cvi-
čence na stupních vítězů a ani tento rok nebyl výjimkou. Sokol Libčice si 
z Hořovic odvezl rovnou čtyři medaile, dvě zlaté, jednu stříbrnou a jednu 
bronzovou medaili. Každé kategorie se zúčastnilo průměrně 15 plavců, 
což vyvolalo v Hořovickém bazénu vypjaté závody a výkony plavců tomu 
odpovídaly. Pojďme si ale přiblížit výkony našich sokolských reprezen-
tantů. 
V kategorii žáků, kde závodníci museli překonat 25 metrový bazén, se 
Petr Kolář umístil na stupních vítězů s krásným 2. místem v čase 23,18 
vteřin. Ve stejné kategorii se zúčastnil i Josef Pecinovský, který se umís-
til na 12. místě s časem 37,44 vteřin a Matyáš Hollay na místě 14. s ča-
sem 39,48 vteřin. V kategorii starších žáků, kde závodníci soupeřili také 
na vzdálenost 25 metrů, závod ovládl již od začátku náš Vojtěch Kolář  
a umístil se tak na zaslouženém 1. místě s časem 15,11 vteřin. 
Mezi dorostenci a dorostenkami jsme bohužel postrádali obsazení, ale  
v kategorii mužských složek náš oddíl nechyběl. Síly si na 100 m volné-
ho stylu přijeli poměřit Karel Janda s Vratislavem Vorlem. První pozice 
vybojovali zkušení plavci ze Sokola Příbram s velice dobrými časy. Hned 
za nimi se na 4. místě umístil Vratislav Vorel s časem 1 minuta 11 vteřin, 
který se každým rokem na závodech zlepšuje. Karel Janda se také od mi-
nulého roku zlepšil a doplaval s časem 1 minuta 43 vteřin, čímž se umístil 
na 15. místě.
Závod nebyl ochuzen ani o ženské složky, ve kterých si naše sportovkyně 
doplavaly na stupně vítězů pro 2 medaile. Z žákovské kategorie na vzdá-
lenost 25 metrů si doplavala Adéla Houšková navzdory silné konkurenci 
pro krásné 3. místo s časem 46,16 vteřin.
Nemalé povzbuzení přišlo v závodě žen, který patřil zlaté Anetě Svobo-
dové, libčické reprezentantce s vynikajícím časem 1 minuta 18 vteřin, 
která na 100 metrové vzdálenosti, při které nesměla v průběhu rozplavby 
měnit plavecký styl, ve druhém bazénu přeplavala favorizovanou Jarosla-
vu Panuškovou a stihla náskok navýšit skoro o 3 vteřiny. Z řad žen se letos 
můžeme pochlubit i účastí dalších dvou nových závodnic, a to Veronikou 
Jandovou, která se umístila na krásném 9. místě s časem 1 minuta 38 vte-
řin a Irenou Rajnyšovou, která se umístila hned za ní s časem 1 minuta 
40 vteřin.
Za oddíl všestrannosti TJ Sokola Libčice nad Vltavou mohu prohlásit, 
že se v plaveckých závodech stále zlepšujeme a jsme schopni konkurovat  
v každé obsazené kategorii těm nejlepším zúčastněným závodníkům. 

Vratislav Vorel
všestrannost TJ Sokol Libčice

Zleva nahoře: Veronika Jandová, bronzová Adéla Houšková, Irena Rajnyšová.
Zleva dole: Karel Janda, zlatá Aneta Svobodová, Vratislav Vorel.

Zlatý Vojtěch Kolář.

Stříbrný Petr Kolář.
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podepsaní autoři. Náklad 1600 ks, zdarma, roznáška prostřednictvím České pošty do všech libčických domácností. Uzávěrka pro příjem příspěvků vždy k 15. dni v měsíci.

PNEUSERVIS
Přílepská 1233 Roztoky

Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů. Auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby, speciální. Provádíme odbornou mon-
táž a opravy pneu na nejmodernějších strojích 
s nejmodernějšími technologiemi. Odborná 
konzultace při výběru nabízeného zboží. Nabí-
zíme uskladnění i kompletních sad kol a jejich 
servis. Prodej příslušenství. Přímé zastoupení 
prémiových značek pneumatik a disků.

KONTAKT:
Lumír Novotný, 774 151 334,

lumir.novotny@autohouser.cz
Bohumil Houser, 731 151 341,

PRODEJ A SERVIS, 220 911 128,

AUTOSERVIS
Přílepská 1707 Roztoky

Zajistíme pro vás STK včetně měření EMISÍ.
Opravy vozů všech značek.
Mechanické opravy, autoelektrika, servisní pro-
hlídky po najetých kilometrech, výměny olejů, 
diagnostika, výměny čelních i ostatních skel, 
servis klimatizace a dezinfekce ozonem, mon-
táž příslušenství a zabezpečení vozů, opravy 
brzd, výměny výfuků, opravy podvozků, výmě-
ny tlumičů pérování a další. Zajistíme pro vás 
opravu havarovaného vozu včetně kompletní-
ho zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřídí-
me geometrii vašeho vozu na nejmodernějším 
3D zařízení. Zapůjčení náhradního vozu.

KONTAKT:
Josef Čížkovský, 731 151 334
Miroslav Vejbora, 731 862 462

STK EMISE, 233 910 042
servis@autohouser.cz

AUTODÍLY
Přílepská 1233 Roztoky

Velkoobchod a maloobchod.
Prodáváme široký sortiment náhradních dílů na 
většinu automobilů ve spolupráci se značkový-
mi i neznačkovými dodavateli. Naši hlavní do-
davatelé jsou: AŠ FINANCIAL, AUTO KELLY, 
APM, ACI, ELIT, INTER CARS, MG PARTS, 
SPEI SERVIS, STAHLGRUBER, STUALARM 
a další. Po dohodě zajistíme i originální ná-
hradní díly.
Samozřejmostí je dovoz až do vaší dílny.

KONTAKT:
Martin Franc, 739 465 534,
martin.franc@autohouser.cz

Tomáš Kukelka, 731 151 337
Pavel Ondrák, 731 151 343

www.autohouser.cz

LIBČICKÁ PLOVÁRNA

9. 3. 2019 od 19:00

MDŽ VEČÍREK 
hraje a zpívá Pavel-Ká

16. 3. 2019 od 19:00

RUMTORÁDI
vzpomínka na kamaráda

PEPU PECHÁČKA

14. února, 2019 
nás navždy opustil 

bezva člověk a kamarád 

PEPA PECHÁČEK. 

Zvykli jsme si jej spoustu let 
vídat vždy s úsměvem a optimismem,
za což jsme jej měli všichni velmi rádi.

 
Zahrál na svou oblíbenou 

dvanáctistrunnou kytaru své poslední sólo 
a odešel do trampského nebe 

v pouhých 67 letech. 

Ahoj kamaráde, 
nikdy na Tebe nezapomeneme:

Pepa, Milan, Jarda, Alice a Jarda (Rumtorádi)
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14. MĚSTSKÝ PLES
se koná v sobotu 23. března 2019 od 20 hodin v kulturním domě

K poslechu i tanci hraje:

TOP Band Jana Smolíka se svými sólisty
&

Saxofonový orchestr ZUŠ

Hlavní host programu Daniela Šinkorová, herečka a zpěvačka

Ukázky společenských tanců předvede Taneční klub Astaire 

Moderuje Miroslava Dámcová

Bohatá tombola a vstupné zdarma.

Rezervace vstupenek v úředních hodinách pokladny MěÚ od 18. března 2019.


